



EXPO 2020 DUBAI, UAE
SUBMITTED BY: Professional Busi Cen
الطبعة DXB Emirates Professional Busi Cen
25-02-2017 12:49
PRINTED ON



- Attention: If requested by ETD/EA, your information should be reviewed and corrected within 14 days before the application is cancelled.
- Kindly bring along your original passport on the set date and time for your biometric appointment.
- To enquire about the status of your application form, please contact us on 600530003 or visit our website: www.emiratesid.ae.
- If you modified your application at a typing center different from the one you have previously visited, you will be subject to ACD 5 typing fee.
- If you fail to collect your ID card after two weeks of receiving the notification, your ID card will be discarded.
- When applying for ID Card Renewal or replacement, please verify the entered ID number & expiry date in your application.
- Please keep the receipt attached to this application as proof of payment.
- Do not leave your passport at the typing center under any circumstances to avoid losses.
- In case additional fees are requested in typing centers, please contact us.
- Fee pertaining to typing centers is ACD 30 only.
- Visit a typing center as soon as you are contacted to modify your application.
- Verify both phone number and delivery option are correctly entered on the application form.
- Verify all personal information entered on the application form is correct.
- In case service type on the form is wrong, you will be informed of any fee top-up needed.
- Please verify service type requested on the form (1st Time ID / Renewal - Reissuance / Replacement).

RULES & REGULATIONS

- انتباه: في حال طلبت من قبل الجهة المختصة مراجعة المعلومات التي قد تقدمتها، يجب مراجعتها في غضون 14 يومًا قبل إلغاء الطلب.
- يرجى إحضار جواز السفر الأصلي عند زيارة مراكز التسجيل للحصول على البطاقة الشخصية والتمتع بالخدمة.
- للحصول على المزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا على الرقم 600530003 أو زيارة الموقع الإلكتروني www.emiratesid.ae.
- في حال عدلت طلبك في مركز طباعة مختلف عن المركز الذي تم فيه تقديم الطلب، سيتم احتسابك في رسوم طباعة جديدة.
- إذا لم تقم بجمع بطاقة هويتك بعد أسبوعين من تلقي إشعارنا، سيتم إلغاء البطاقة.
- عند التقدم بطلب لتجديد أو استبدال البطاقة، يجب التحقق من الرقم التعريفى و تاريخ انتهاء صلاحية البطاقة في تطبيقنا.
- الرجاء الاحتفاظ بالبطاقة الشخصية كدليل على الدفع.
- لا تترك جواز السفر في أي مركز طباعة أو مكتب التسجيل إلا بعد التأكد من استلام البطاقة الشخصية.
- في حال طلب مكتب الطباعة رسوم إضافية، يرجى الاتصال بنا.
- الرسوم الإضافية لمراكز طباعة هوية هي 30 درهمًا فقط.
- تأكد من زيارة مركز طباعة هوية قريب من مركز التسجيل عند تلقي إشعارنا.
- تأكد من صحة رقم هاتفك المحمول وطريقة التوصيل المدفوعة في التطبيق.
- تأكد من صحة المعلومات الشخصية التي أدخلتها في التطبيق.
- في حال كانت الخدمة التي طلبتها غير صحيحة، سيتم احتسابك في رسوم المراجعة.
- يرجى التحقق من نوع الخدمة المطلوبة (جديد / تجديد / بدل فاقد أو تالف).

شروط وأحكام

The application has been successfully submitted and currently under processing. You will be contacted once your ID got ready or in case of any required clarifications or modification to your application. Your application requires visiting our service point to get biometric captured.

NEXT STEP
Visiting our service point at Preventive Medical Centres to capture bio:

الإسم	NAME	Gadher Vishal Jayesh
الجنس	GENDER	Male / ذكر
تاريخ الميلاد	DATE OF BIRTH	06-06-2001
الجنسية	NATIONALITY	India
الرقم الموحد	UNIFIED NUMBER	76006183
الرقم الجواز	PASSPORT NUMBER	K6387645
تاريخ انتهاء الإقامة	RESIDENCY EXPIRY	04-05-2017
تاريخ انتهاء البطاقة	CARD EXPIRY	04-05-2017
رقم الهوية	EMIRATES IDN	784200176280681
رقم الإقامة	RESIDENCY NUMBER	201/2008/3/95597

ID CARD RENEWAL

Applicant has a residency visa application under processing (ex. visa issuance, renewal, transfer, etc) and has an existing record in Emirates Identity Authority's register.

To avoid application cancellation, please make sure to apply for residence visa within 10 days of this application issuance.

تجديد بطاقة الهوية

المتقدم لديه طلب إقامة في دولة الإمارات العربية المتحدة، ويتم معالجته حالياً. يجب التأكد من تقديم الطلب قبل انتهاء صلاحية الإقامة الحالية لتجنب إلغاء الطلب.

لضمان عدم إلغاء الطلب، يرجى تقديم الطلب في موعد أقصاه 10 أيام من تاريخ إصدار بطاقة الإقامة.

YOUR MOBILE: 050-4233148

رقم الهاتف المحمول في حال سماع الأرقام المتكررة في طرق

CARD DELIVERY THROUGH / المصارف المصرفية، صندوق بريد 150150، الشارقة

P.O. BOX 150150, Seneayah-6, Sharjah

REGISTRATION FORM

رقم الطلب، رقم الإقامة

APPLICATION NUMBER: 800220170225120145167

RECEIPT NO.: 129687204

رقم الإيداع: 120810716

TRANSACTION NO.: 120810716

AMOUNT PAID: AED 340.0

المبلغ المدفوع: 340.0 درهم إماراتي

APPROVED CARD VALIDITY: Three years of application date

المدة المسموح بها للبطاقة الشخصية: ثلاث سنوات من تاريخ إصدار البطاقة

EXPAT: 15+

والد: 15+

CALL US ON: 600 5 30003

اتصل على: 600 5 30003

FOR MORE INFORMATION: www.emiratesid.ae

لمزيد من المعلومات: www.emiratesid.ae

EMIRATES IDENTITY AUTHORITY